
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 21. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1068
Hvad kan Ministeren oplyse om fremdriften og vilkårene i en ny aftale med
Kammeradvokaten, og vil ministeren orientere Retsudvalget herom før ende-
lig aftale indgås, alt med henblik på at sikre, at de hensyn, der fremgår af
Retsudvalgets Beretning af 21 februar 2013 også indgår i den nye endelige
aftale.
Begrundelsen for spørgsmålet skal bl.a. findes i de nu frembragte oplysninger
bragt i dagbladet Politikken om størrelsen af de salærer, der åbenbart stadig
opkræves hos Staten og ikke mindst det – som følge heraf – eksorbitante
overskud hos Kammeradvokatfirmaet.
Det kan således virke betænkeligt, såfremt den Styrelse, som i årevis aldrig
har anfægtet regninger (samlet i milliardstørrelsen), endsige søgt bare en en-
kelt af regningerne prøvet hos advokatnævnet, nu skal indgå en ny aftale, der
bl.a. sikrer mere kontrol med regningerne og større brug af eksterne advoka-
ter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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